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Zápis o konání schůze valného shromáždění Místní akční skupiny Brdy (dále jen „MAS Brdy“) 

a Správní rady ústavu MAS Brdy, z.ú.  (dále jen ,,ústav“) konané dne 30. listopadu od 18.00 hod. na 

adrese OÚ Suchodol, Suchodol 8, 261 01 Příbram 

 

Přítomni partneři MAS Brdy:  

 

- dle listiny přítomných, která je přílohou tohoto zápisu. 

 

Dále jsou rovněž přítomni členové správní rady (viz. listina přítomných) a ředitelka ústavu MAS Brdy, z.ú. paní 

Ing. Lenka Fialová, která též zastává pozici vedoucího pracovníka pro realizaci SCLLD. 

 

Celkem je tedy přítomno 28 partnerů MAS Brdy a schůze valného shromáždění MAS je usnášeníschopná.  

 

Z toho je přítomno celkem  

13 partnerů MAS Brdy náležejících do veřejného sektoru  

15 partnerů MAS Brdy náležejících do soukromého sektoru  

Z toho 

46,43% z přítomných partnerů MAS Brdy náleží do zájmové skupiny mikroregiony, obce a organizace jimi 

zřizované 

21,43% z přítomných partnerů MAS Brdy náleží do zájmové skupiny SDH a sportovní sektor 

7,14% z přítomných partnerů MAS Brdy náleží do zájmové skupiny vzdělávací, sociální, zdravotní, církevní 

17,86% z přítomných partnerů MAS Brdy náleží do zájmové skupiny podnikatelé 

7,14% z přítomných partnerů MAS Brdy náleží do zájmové skupiny Zemědělci a ostatní 

 

Poměr počtu veřejného sektoru je 46,43% vůči soukromému sektoru  53,57%. Žádná ze zájmových skupin nemá 

více  než 49 % hlasovacích práv, přepočet hlasů je stanoven tak, že: 

 

- každý z přítomných partnerů MAS Brdy z veřejného sektoru bude mít 1 hlas, tedy všichni přítomní partneři MAS 

Brdy z veřejného sektoru disponují dohromady celkem 13 hlasy  

- každý z přítomných partnerů MAS Brdy ze soukromého sektoru bude mít 1 hlas, tedy všichni přítomní partneři 

MAS Brdy ze soukromého sektoru disponují dohromady celkem 15 hlasy   

 

Dále je konstatováno, že je zachován požadovaný poměr hlasovacích práv mezi sektory a zájmovými skupinami.  

 

Rovněž jsou přítomni 2 členové Správní rady. Na základě těchto skutečností se tak dále konstatuje, že je přítomno 

66,6% členů Správní rady a daný orgán je usnášeníschopný. 

 

Přítomní prohlašují, že na dnešní schůzi Valného shromáždění MAS byli řádně pozváni, a to písemnou pozvánkou 

předsedy Správní rady MAS Brdy ze dne 27. října 2021, která jím byla doručena minimálně 15 dnů před konáním 

dnešní schůze.  

 

Jednání zahájil předseda Správní rady MAS Brdy Bc. Jiří Čajan, který konstatoval, že schůze Valného 

shromáždění MAS je usnášeníschopná a též schůze správní rady, dále seznámil přítomné s programem společné 

schůze o tomto obsahu: 

 

Program společné schůze valného shromáždění a správní rady: 

 

1) Úvod  

2) Strategie CLLD 2014 - 2020 

a. Navýšení alokace z Programu rozvoje venkova 

b. Výzva č. 5 z Programu rozvoje venkova – podpora spolkových aktivit 

c. Vyhodnocení Strategie CLLD 2014-2020 

3) Strategie CLLD na nové období 2021-2027 – plán aktivity 
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4) MAP III ORP Příbram  

5) Volba do orgány MAS Brdy  

a. Výběrová komise – 5 členů 

Programový výbor – 1 člen 

6) Rozpočet MAS Brdy pro rok 2022 a rozpočet MAS Brdy, z.ú. pro rok 2022 

7) Diskuse a závěr 

 

(Pozn.: Pro zápis hlasování byly dále použity tyto zkratky v.s. = veřejný sektor; s.s. = soukromý sektor). 

 

 

Ad bod 1) programu: Úvod: 

 

Před projednáním navrženého programu bylo na výzvu předsedy hlasováno o tom, že orgány této schůze valného 

shromáždění budou: předseda valného shromáždění, zapisovatel, sčitatel hlasů a dva ověřovatelé zápisu.  

 

Na základě toho bylo přistoupeno k hlasování o následujícím návrhu usnesení:  

 

„Valné shromáždění ustanovuje tyto orgány schůze ze dne 30. 11. 2021 a schvaluje, že voleným orgánem této 

schůze bude předseda valného shromáždění, jeden zapisovatel, jeden sčitatel hlasů a dva ověřovatelé zápisu.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat.  

 

Dále pak bylo přistoupeno k hlasování o následujících návrzích usnesení:  

 

„Do funkce předsedy této schůze valného shromáždění se volí Bc. Jiří Čajan, dat. nar. 20. června 1972, č.p. 25, 

262 22 Hluboš  (dále též jen „předseda“).“  

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 „Do funkce zapisovatele této schůze valného shromáždění se volí paní Petra Vlachová .“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 „Do funkce sčitatele hlasů na této schůzi valného shromáždění se volí paní Věra Linhartová.“  

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

„Do funkce prvního ověřovatele zápisu této schůze valného shromáždění se volí TJ Sokol Hluboš, z.s., IČ: 

47066296, se sídlem Hluboš 3, 262 22 Hluboš, zastoupená p. Ing. Vladimírem Kovalčíkem .“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 



Zápis o schůzi valného shromáždění MAS Brdy  strana 3 ( celkem 8 ) 

  

„Do funkce druhého ověřovatele zápisu této schůze valného shromáždění se volí Obec Suchodol, IČ: 243361, 

se sídlem Suchodol 8, 261 01  Příbram, zastoupená p. Emilem Tabačkem“.  

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

Ad bod 2) bod programu: Strategie CLLD 2014 – 2020 – Navýšení alokace z Programu rozvoje venkova 

 

Předseda Valného shromáždění MAS předal slovo paní Ing. L. Fialové, která informovala o dalším navýšením 

alokace z Programu rozvoje venkova (dále jen ,,PRV“). Ministerstvo zemědělství oslovilo MAS dne 21. 5. 2021 

s informacemi o přechodném období a možnosti využití nové alokace ve výši 3 736 300 Kč. Jedná se o alokaci 

z budoucího programového období 2021 – 2027, jejíž výše může být ještě upravena. Dne 17. 6. 2021 byl zaslán 

souhlas s navýšením alokace ze strany MAS ve vazbě na vysoký zájem žadatelů o podporu.  

Dále byla připomenuta výše alokace PRV dle Akceptačního dopisu a jeho dodatku č. 1.  

Ve vazbě na přijetí alokace z přechodného období bude nutná další změna dokumentu Strategie komunitně 

vedeného místního rozvoje 2014 – 2020 (dále jen ,,Strategie CLLD“), tj. zpracování nového dodatku č. 2, který 

schvaluje Valné shromáždění MAS.  

Paní L. Fialová navrhuje, aby tato kompetence byla delegována na programový výbor z toho důvodu, že změna 

dokumentu strategie bude možná až po splnění podmínek ze strany Ministerstva zemědělství, které je 

předpokládáno v lednu 2022. Nyní není zcela možné nastavit novou výši indikátorů pro PRV a výši alokace Fichí 

ve vazbě na představení plánované výzvy č. 5 PRV, která mohou žadatelé využít pro spolkové aktivity (blíže viz. 

další bod programu). Finální zpracování Dodatku č. 2 Strategie CLLD je plánováno cca v únoru 2022. 

Dalším důvodem, proč delegovat pravomoc na programový výbor, je vývoj epidemiologické situace a s tím 

spojená usnášeníschopnost nejvyššího orgánu.  

Dále je navrhováno, aby v případě potřeby byl dodatek upraven pracovníky kanceláře MAS dle připomínek 

řídícího orgánu. Finální podoba dokumentu bude rozeslána všem členům nejvyššího orgánu.  

 

Na základě toho bylo přistoupeno k hlasování o následujícím návrhu:  

 

„Valné shromáždění deleguje pravomoc schválení Dodatku č. 2 Strategie komunitně vedeného místního rozvoje 

pro období 2014 -2020 na úrovni MAS Programovému výboru, dále pověřuje ředitelku MAS Brdy z. ú. 

k jeho podání a také pověřuje kancelář MAS k formálnímu dopracování dokumentu včetně úpravy 

dle připomínek dle řídícího orgánu.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 

Ad bod 2) bod programu: Strategie CLLD 2014 – 2020 – Výzva č. 5 z Programu rozvoje venkova 

 

 V rámci bodu programu byla představena plánovaná výzva č. 5 z Programu rozvoje venkova. Podmínky 

pro kulturní a spolkové aktivity dle čl. 20 Pravidel 19.2.1 byly zaslány všem členům před konáním Valného 

shromáždění. Byly představeny nejdůležitější podmínky pro přípravu žádosti o podporu, dále pak i povinnosti 

během realizace, v době udržitelnosti i včetně nezbytných příloh. Byl kladen také důraz na soulad žádosti 

o podporu s dokumentem Strategie CLLD. Dále probíhala drobná diskuze nad projektovými záměry. Závěrem 

bodu programu bylo konstatováno, že bude probíhat zjišťování zájmu o podporu zaměřenou na kulturní a spolkové 

aktivity. Dle předběžného zájmu bude následně zpracován nový indikátorový plán a rozdělná alokace mezi Fiche 

v Dodatku č. 2 Strategie CLLD. Pracovníci kanceláře MAS vyzvali všechny přítomné v případě zájmu o podporu, 

aby své plánové záměry konzultovali před podání žádosti. 
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Ad bod 2) bod programu: Strategie CLLD 2014 – 2020 – Vyhodnocení  

 

Dále bylo předneseno plnění Strategie CLLD, konkr. jak jsou čerpány alokace z Integrovaného regionální 

operačního programu (dále jen ,,IROP“) ve výši 21,8 mil Kč a z PRV ve výši 13,2 mil Kč. Bylo konstatováno, 

že alokace IROP je zcela vyčerpána a je otevřená poslední možná výzva na zbytkovou alokaci, která končí 

dne 15. 12. 2021. Byly představeny i počty zrealizovaných projektů v jednotlivých opatřeních. Plnění podmínek 

v IROP je zcela v souladu s akceptačním dopisem a následnými změnami podmínek. Dále byla řešena alokace 

PRV, která je průběžné čerpána, a byly představeny počty zrealizovaných projektů s tím, že alokace bude opětovně 

navýšena. Zde je nutné se zaměřit na splnění podmínek spojených s novou alokací. Dále byly řešeny drobné dotazy 

k jednotlivým opatřením a fichím.  

 

 

 

Ad bod 3) programu: Strategie komunitně vedeného místního rozvoje 2021 - 2027 

 

Informace vztahující se danému bodu byly představeny ředitelkou ústavu. Přítomni byli seznámeni s kroky 

přípravy dokumentu Strategie CLLD 2021 – 2027 s tím, že koncepční část je již schválena a je přenášena 

do nového monitorovacího systému 21+. Dále byly představeny navazující kroky v přípravě akčních plánů 

k vybraným operačním programům dle návrhů programových dokumentů nového dotačního období pro 2021 – 

2027. Jednalo se o IROP, OPZ+,  SZP, OP TAK. Byly představeny bližší informace k operačním programům 

včetně plánovaných termínů projednání a přípravy jednotlivých akčních plánů. Bylo poukázáno na výrazné 

snižování finančních alokací a také na včasnou přípravu projektů ze strany žadatelů.  

 

 

 

Ad bod 4) programu: MAP III ORP Příbram  

 

V souvislosti s tímto bodem bylo předsedou správní rady p. Jiří Čajanem předáno slovo opět ředitelce ústavu Ing. 

Lence Fialové. Ta přítomné seznámila s významem a zaměřením Místního akčního plánu III, jehož žadatelem 

bude MAS PODBRDSKO. MAS Brdy, z. ú. bude do projektu zapojen jako partner s finanční účastí s cílem 

zabezpečit realizaci aktivit v mateřských a základních školách na ORP Příbram v územní působnosti MAS Brdy, 

konkrétně se jedná o 15 školek/škol, dále také 6 školek/škol z území ostatních MAS s tím, že školy do projektu 

byly zapojeny na základě souhlasu škol. Pro MAP III nebyl nutný souhlas zřizovatelů, ale je vítána jejich 

spolupráce. Dále byl představen termín realizace, financování a aktivity pro školky a školy včetně informací 

o přípravě podkladů k vydání rozhodnutí k projektu MAP III. 

Závěrem bodu proběhla rekapitulace realizace projektu MAP II OPR Příbram, ve kterém rozdělila MAS do škol 

cca 1,8 mil Kč v podobě pomůcek, vybavení, školení a seminářů, ale také i prostřednictvím dohod o provedení 

práce, které MAS uzavřela se všemi školami. Dále byl prezentován i Veletrh středních škol, jehož konání v roce 

2022 je již v přípravě.  

 

 

 

 

 

Ad bod 5) programu: Orgány MAS Brdy  

 

V souvislosti s tímto bodem programu bylo předsedou Valného shromáždění konstatováno, že skončí roční 

funkční období členů Výběrové komise, které vyprší dne 18. 1. 2022, a tříroční funkční období jednoho člena 

Programového výboru a je tedy nutné zvolit nové členy. 
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V rámci pozvánky ze dne 27. 10. 2021 byli jednotliví členové MAS vyzváni k tomu, aby nejpozději do 2 dnů 

před konání dnešního jednání navrhli své kandidáty na funkci členů Výběrové komise a člena Programového 

výboru. Ve stanové lhůtě nebyl žádný takový návrh učiněn. Dále předseda vyzval všechny přítomné k nominaci 

členů během jednání. Žádný návrh nebyl vznesen. 

 

Do funkce členů Výběrové komise byli opět navrženi níže uvedení kandidáti a z důvodu zachování principu, 

aby žádná ze zájmových skupin MAS Brdy neměla více jak 49 % hlasovacích práv, bylo navrženo, aby Výběrová 

komise byla opět pětičlenná a v tomto složení: 

- Městys Komárov, IČO: 002 33 382, se sídlem Náměstí Míru 204, Komárov, PSČ: 267 62 

- TJ Kovohutě Příbram, IČO: 489 55 523, se sídlem Lhota u Příbrami, Příbram, PSČ: 261 01 

- Jinečáček, z. s., IČO: 22728384,  se sídlem Havlíčkova 19, Jince, PSČ: 262 23  

- Zemědělské družstvo se sídlem v Suchodole, IČO: 47048328, se sídlem Suchodol č. p. 27, Příbram PSČ: 

261 01 

- Jan Křikava, IČO: 451 34 618, bytem Zaječovská 40, Komárov, PSČ: 267 62 

Na základě toho bylo přistoupeno k hlasování o následujícím návrhu:  

 

„Valné shromáždění ustanovuje s účinností od 19. 1. 2022 Výběrovou komisi jako výběrový orgán organizační 

složky MAS Brdy s tím, že počet členů toho orgánů bude pět členů.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

Poté bylo přistoupeno k hlasování o následujících návrzích: 

 

„Valné shromáždění volí s účinností od 19. 1. 2022 do funkce člena výběrové komise MAS Brdy Městys 

Komárov, IČO: 002 33 382, se sídlem Náměstí Míru 204, Komárov, PSČ: 267 62.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

„Valné shromáždění volí s účinností od 19. 1. 2022 do funkce člena výběrové komise MAS Brdy TJ Kovohutě 

Příbram, IČO: 489 55 523, se sídlem Lhota u Příbrami, Příbram, PSČ: 261 01.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 

„Valné shromáždění volí s účinností od 19. 1. 2022 do funkce člena výběrové komise MAS Brdy Jinečáček, z. s., 

IČO: 22728384,  se sídlem Havlíčkova 19, Jince, PSČ: 262 23.“  

 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 
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„Valné shromáždění volí s účinností od 19. 1. 2020 do funkce člena výběrové komise MAS Brdy Zemědělské 

družstvo se sídlem v Suchodole, IČO: 47048328, se sídlem Suchodol č. p. 27, Příbram PSČ: 261 01.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

„Valné shromáždění volí s účinností od 19. 1. 2020 do funkce člena výběrové komise MAS Brdy Jan Křikava, 

IČO: 451 34 618, bytem Zaječovská 40, Komárov, PSČ: 267 62.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 

 

V návaznosti na další bod programu bylo předsedou Valného shromáždění konstatováno, že skončí tříleté funkční 

období Obce Hluboš, IČ: 0024225, se sídlem Hluboš 3, 262 22 Hluboš, zastupující zájmovou skupinu Obec a jimi 

zřizované organizace, jakožto člena Programového výboru ke dni 5. 12. 2021 je tedy nutné zvolit nového člena 

Programového výboru. 

 

Do funkce člena Programového výboru byla opětovně navržena: 

- Obce Hluboš, IČ: 0024225, se sídlem Hluboš 3, 262 22 Hluboš 

 

Poté bylo přistoupeno k hlasování o následujících návrzích: 

 

„Valné shromáždění volí s účinností od 6. 12. 2021 do funkce člena programového výboru MAS Brdy Obce 

Hluboš, IČ: 0024225, se sídlem Hluboš 3, 262 22 Hluboš.“ 

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 

 

Ad bod 5) programu: Schválení rozpočtu MAS Brdy a rozpočtu Ústavu 2022: 

 

Přítomní členové Valného shromáždění MAS byli ředitelkou ústavu Ing. Lenkou Fialovou seznámeni s rozpočtem 

ústavu MAS Brdy, z.ú.  na rok 2022, jehož součástí je i rozpočet Místní akční skupiny Brdy na rok 2022 jakožto 

organizační složky tohoto ústavu. 

 

Byly představeny náklady a výnosy, kterými bude chod celé organizace kryt. Mezi výnosy jsou řazeny nejen 

příspěvky členů veřejného sektoru a dotační smlouvy, výnosy z vedlejší činnosti, ale také i využití neinvestiční 

dotace Středočeského kraje zprostředkované Krajským sdružení MAS Středočeského kraje pro rok 2022. Výše 

dotace bude činit 2 000 000 Kč a bude řádně rozdělena dle domluvy mezi středočeské MASky.  

Finanční prostředky připadající na MAS budou využity spolufinancování režijní nákladů projektu Strategie CLLD. 

V roce 2022 bude též v plánu opětovné využít dotaci na pořízení drobného vybavení. Dále bylo připomenuto 

pořízení vybavení z dotace 2018 a 2019, které je možné k zapůjčení na MAS. 
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Na základě toho bylo přistoupeno k hlasování o tomto návrhu: 

 

„Valné shromáždění MAS schvaluje rozpočet na rok 2022, a to zejména jeho části vztahující se k Místní akční 

skupině MAS Brdy jako organizační složce ústavu MAS Brdy, z.ú.“  

 

Na výzvu předsedy o předneseném návrhu proběhlo hlasování: pro přijetí hlasovalo v.s.13 partnerů a s.s. 15 

partnerů, proti přijetí hlasovalo  v.s. 0 partnerů a s.s. 0 partnerů, hlasování se zdrželi v.s.  0 partnerů, s.s. 0 partnerů 

(tj. pro přijetí návrhu hlasovalo 28 hlasů z celkového počtu 28 přítomných hlasů). Návrh byl přijat. 

 

 „Správní rada ústavu MAS Brdy, z.ú. schvaluje rozpočet ústavu na rok 2022.“  

 

Pro přijetí tohoto návrhu hlasovali 2 přítomní členové správní rady.  

Návrh byl přijat. 

 

 

Ad bod 6) programu: Diskuse a závěr: 

Následně byli členové Valného shromáždění vyzváni k diskusi. Nikdo z členů neměl žádné dotazy, proto předseda 

Valné shromáždění poděkoval za účast všem přítomným a schůzi Valného shromáždění ukončil. 

 

 

Jednání ukončeno v 19:15hod  

 

V Suchodole, dne 30. listopadu 2021 

 

 

 

................................................................  

Bc. Jiřím Čajanem 

předseda Valného shromáždění MAS  

 

 

........................................................................... 

Petra Vlachová  

zapisovatel Valného shromáždění 

 

 

 

 

……………………………………..   ………………………………..………… 

  

ověřovatel zápisu Valného shromáždění   ověřovatel zápisu Valného shromáždění 

 

 

 

…………………………      

Věra Linhartová     

sčitatel hlasů Valného shromáždění 
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Příloha: 

1. Prezenční listina  

2. Čl. 20 PRV – Kulturní a spolková činnost 

3. Návrh rozpočtu MAS Brdy a MAS Brdy, z.ú.  


